
Ellenőrző bizottság elnökének beszámolója

2023.11.21 - 2024.01.16

Időrendi bontás:

2023.11.21 Rendes Küldöttgyűlés
2023.11.23 Választmány
2023.11.25 EB ülés
2023.11.27 EB ülés
2023.12.08 Egyeztetés az IK és TÓK EB-vel az EHÖK EB-ről.
2023.12.13 Konzultáció Tokai Tamással.
2023.12.13 EHÖK Elnökségi
2023.12.13 EHÖK Küldöttgyűlés
2023.12.20 Tisztségviselői karácsony
2024.01.09 Második konzultáció Tomai Tamással.
2024.01.09 Alapszabály fórum

Küldöttgyűlés és Választmány.

Az említett üléseken részt vettünk, feladatainkat elláttuk. Továbbá a Küldöttgyűlés előtt
tudomásunkra jutott ügyről, mely Koch Balázs matematika szakterületi hallgatót érintette,
megkezdtük az információk összegyüjtését.

Ellenőrző bizottság ülései.

Az előző bekezdésben említett üggyel kapcsolatban beszéltünk mind az érintettel, mind
Nagy Bernadette matematika szakterületi koordinátorral, akit üléseinkre is elhívtunk.
Továbbá kikértük pár jogban jártasabb személy, illetve volt Ellenőrző bizottsági tagok és kari
HÖK elnökök véleményét is kikértük. Szeretnénk ezúton is megköszönni hogy időt
szakítottak ránk. Az információkat begyűjtve, a konzultációkat kiértékelve és szabályzatokat
átvizsgálva az Ellenőrző bizottság kiadta állásfoglalását az ügyről, továbbá ajánlást
fogalmazott meg a jövőben történő működésre nézve, miszerint ezentúl félévente kettő
alkalommal kerüljön ellenőrzésre a képviselők, tisztségviselők és hallgatói delegáltak
jogviszonyának ellenőrzése. Az első alkalom a félév első Küldöttgyűlése előtt legyen, míg a
második az utolsó olyan nap utáni első nap, amelyen lehetősége van a hallgatóknak a
félévüket passziváltatni. Ezzel elkerülve, hogy a jövőben, bármi hasonló hiba csúszhasson a
gépezetbe.

Egyeztetés az IK és TÓK EB elnökeivel.

A féléves órák végezetével elhívtam az említett két kar EB elnökeit egy közös ismerkedős
beszélgetésre a Déli hallgatói irodába. A beszélgetésen egymás személyének és
munkájának megismerése után szóba került az EHÖK EB, és ezzel kapcsolatos aggályaink.
A közös megoldás keresésben arra jutottunk, hogy a következő félévtől rendszeressé
tesszük a kari EB elnökök találkozóit, és ezt kibővítjük minden karra illetve a kolhök-re. Így
felosztottuk egymás között, ki kivel veszi fel a kapcsolatot januárban. Továbbá felmerült a



beszélgetésen, hogy nehéz úgy az EHÖK bizottsági illetve elnökségi üléseit ellenőrizni vagy
csak eljárni rájuk, hogy nem tudjuk mikor vannak, így meg fogjuk keresni az EHÖK elnökét,
és kérvényezni fogjuk hogy a meghívókat ezentúl az EHÖK EB levlistára küldjék ki, és ne
csak az EHÖK EB elnökének, így biztosítva, hogy a meghívók maradéktalanul eljutnak a
tagokhoz.

EHÖK Elnökségi és Küldöttgyűlés

Az EHÖK alapszabàlyában leírt jogomnál fogva megjelentem a december.13-i EHÖK
elnökségi ülésen, mely után sikerült konzultálnom az EHÖK elnökével, Diczkó Dalmával és
Krasz Péter EHÖK EB elnökkel, akik külön-külön biztosítottak róla hogy egy héten belül
megoldódik ez a levelező listás kérésünk, mert egyszerű elintézni. Ám ezen beszámolóm
megírásának időpontjáig, előrelépés ezzel kapcsolatban nem történt.
Az elnökségin való megjelenésem egy további dolgot is hozott magával, ugyanis
helyettesíteni tudtam Mig András elnök urat, aki az ülésre való eljutásában rajta kívül álló
okok miatt akadályoztatva volt.
Ezután részt vettem életem első EHÖK KGy-én Krasz Péter EHÖK EB elnök oldalán, ami
nagy tanulságokat jelentett számomra. Ha a meghívók eljutnak hozzám, a jövőben
rendszeresen lehet számítani megjelenésemre.

Az Ellenőrző bizottság megüresedett helyéről

Mint ismeretes, Nagy Fruzsina Réka az előző küldöttgyűlésen lemondott az Ellenőrző
bizottsági tagságáról. Megkereséssel élt felénk Tokai Tamás tanár szakos hallgató, hogy
érdeklődik a pozíció iránt. Két alkalommal ültem le vele először másfél majd egy órára
beszélgetni vele a pozícióval járó feladatokról hátterükről. Ezen felkészítések alatt megkapta
az összes segédanyagot is, ami szükséges lehet az EB teszt teljesítéséhez, melyre a
küldöttgyűlés előtt fog sor kerülni. Az eredményről tájékoztatást nyújtunk majd Kóczán
Gergellyel a beszámolónk kiegészítésénél.

Tisztségviselői karácsony

Részt vettem a tisztségviselői karacsonyon. Aminek szervezését szeretném megköszönni
Kása Kata Hangának. Szomorúságra ad okot, hogy csak 5 fő jelent meg a 25 fős
tisztségviselői gárdából. Véleményem szerint sokat dobna a szervezetünk morálján, ha
nyitottabban állnánk egymáshoz, és hajlandóak lennénk esetenként legalább ilyen félévente
egyszer tartott “protokol eseményen” részt venni és elviselni egymás társaságát. Remélem a
jövőben ez javulni fog.

Alapszabály fórum

Részt vettem rajta és feltettem a kérdéseim azoknál a részeknél amelyeknél más
véleményen voltam. Kíváncsian várom a küldöttgyűlés vitáját a témában.



Zárás

Szeretném megköszönni még egyszer Nagy Fruzsina Réka eddigi odaadó sok éves
munkáját az ELTE TTK HÖK-ben. Úgy érzem bárki példát tud venni róla és a közösségünk
iránti elkötelezett szeretetéből.
Fogadóóráinkat megtartottuk, a levelezésünket kezeljük. Az üléseink emlékeztetőit Geri
elkészítette.

Köszönöm hogy elolvastad beszámolómat, kérdés esetén keress bizalommal!

2024.01.12 Budapest
Hegedűs Dávid


